



# Georgian Wine

ქართული ღვინო





## ALAZNIS VALLEY

White, medium sweet wine, produced in Kakheti region from superior quality Rkatsiteli grapes. Wine is presented with tender aroma peculiar to this variety and pleasantly sweet taste.

## АЛАЗАНСКАЯ ДОЛИНА

Белое полусладкое вино, произведено в регионе Кахетии, из высококачественного винограда Ркацители. Характеризуется нежным сортовым ароматом и приятным, сладким вкусом.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:



## SACHINO

White medium dry wine, produced in Kakheti region from superior quality Rkatsiteli grapes. Wine is presented with tender aroma peculiar to this variety and slightly sweet taste.

## САЧИНО

Белое полусухое вино, произведено в регионе Кахетии, из высококачественного винограда Ркацители. Характеризуется нежным сортовым ароматом и приятным, слегка сладким вкусом.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:

## TBILISI

White dry wine, produced in Kakheti region from superior quality Rkatsiteli grapes. This wine displays aroma peculiar to this variety with notes of fruit typical to young wine.

## ТБИЛИСИ

Белое сухое вино, произведено в регионе Кахетии, из высококачественного винограда Ркацители. Характеризуется сортовым ароматом и сравнительно высокой концентрацией танинов.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:





## ALAZNIS VALLEY

Red, medium sweet wine produced from superior quality Eastern and Western Georgian red grapes blended with Rkatsiteli from Kakheti region. Wine is displayed with tender aroma and slightly sweet taste.

## АЛАЗАНСКАЯ ДОЛИНА

Красное полусладкое вино, произведено, из высококачественного красного винограда восточной и западной Грузии и из Ркацители с региона Кахетии. Характеризуется нежным ароматом и приятным, сладким вкусом.



Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:



## SACHINO

Red, medium dry wine produced in Kakheti region from superior quality Saperavi and Rkatsiteli grapes. Wine is performed with tender aroma and slightly sweet taste.

## САЧИНО

Красное полусухое вино, произведено в регионе Кахетии, из высококачественного винограда Саперави и Ркацители. Характеризуется нежным ароматом и приятным, слегка сладким вкусом.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:

## TBILISI

Red, dry wine produced in Kakheti region from superior quality Saperavi and Rkatsiteli grapes. Wine is presented with pleasant aroma and taste.

## ТБИЛИСИ

Красное сухое вино, произведено в регионе Кахетии, из высококачественного винограда Саперави и Ркацители. Характеризуется приятным ароматом и вкусом.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:





GEORGIAN VALLEYS  
2007

საფერავი

SAPERAVI

წითელი მშრალი  
ქართული ღვინო

Red dry  
Georgian wine

TIBLINO  
PRODUCT OF GEORGIA



## SAPERAVI

Red dry wine, produced in Kakheti region from specially selected Saperavi grapes. This wine deliciously displays aroma typical to this variety with notes of fresh grapes, cherry and vanilla flavor. Taste traditional to Saperavi wine is perfectly combined with notes of oak, distinguished with deep red color.

**Awards:** IWSC 2008, London, Silver Best in Class;  
IWSC 2007, London, Silver.

## САПЕРАВИ

Красное сухое вино, произведено в регионе Кахетии, из отборного винограда Саперави. Прекрасный сортовой аромат, выраженный тонами спелого винограда, вишни и ванили, типичный для Саперави вкус, превосходно сочетается с дубовыми тонами. Отличается тёмно - красным цветом.

**Награды:** IWSC 2008, Лондон, Серебро, Лучшая в Категории;  
IWSC 2007, Лондон, Серебро.



## TSINANDALI

Single estate white dry wine produced from specially selected Rkatsiteli and Mtsvane grapes grown in Tsinandali appellation of Kakheti region. This wine perfectly preserves aroma typical to these varieties displayed with fresh grapes, quince and wildflowers' flavor deliciously combined with oak and vanilla notes remaining with long finish.

## ЦИНАНДАЛИ

Белое сухое вино, контролируемое по наименованию место-происхождения, произведено в микроне Цинандали, региона Кахетии, из отборного винограда Ркацители и Мцване. Прекрасный сортовой аромат, выраженный тонами спелого винограда, айвы и полевых цветов, превосходно сочетается с дубово-ванильным ароматом, с долгим послевкусием.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:

## MUKUZANI

Single estate red dry wine produced from specially selected Saperavi grapes grown in Mukuzani appellation of Kakheti region. Wine has aroma traditional to this variety with notes of ripe cherry, almond and vanilla. Velvet taste of tannins' is deliciously combined with notes of oak, with long finish.

**Awards:** Decanter 2008, London, Bronze;  
IWSC 2008, London, Silver.

## МУКУЗАНИ

Красное сухое вино, контролируемое по наименованию место-происхождения, произведено в микроне Мукузани, региона Кахетии, из отборного винограда Саперави. Прекрасный сортовой аромат, выраженный тонами спелой вишни, миндаля и ванили. Бархатный вкус, округленный танинами, превосходно сочетается с дубовыми тонами, с долгим послевкусием.

**Награды:** Decanter 2008, Лондон, Бронза;  
IWSC 2008, Лондон, Серебро.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:



Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:





GEORGIAN VALLEYS  
2007

ხვანჭკარა  
**KHVANCHKARA**  
აღწერილობის კონტროლირებული  
დასავლეთის წითელი მუხრანული ხაჭურა ტიპის  
ქროლელი ვენის  
Single estate red medium sweet  
Georgian wine  
TBILVINO  
PRODUCT OF GEORGIA





## PIROSMANI

Red, medium sweet wine produced from superior quality grapes of Rkatsiteli and Saperavi from Kakheti region. Wine is displayed with tender aroma and slightly sweet taste.

## ПИРОСМАНИ

Красное полусладкое вино, произведено из высококачественного винограда Ркацители и Саперави с региона Кахетии. Характеризуется нежным ароматом и приятным, сладким вкусом.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:



## KINDZMARAU LI

Single estate red, medium sweet wine, produced from specially selected Saperavi grapes grown in Kindzmarauli appellation of Kakheti region. This wine perfectly displays aroma peculiar to this variety combined with notes of cherry and blackberry, presented with dark red color. Velvet and dense taste is nicely harmonized with natural sweetness.

## КИНДЗМАРАУЛИ

Красное, природно полусладкое вино, контролируемое по наименованию местопроисхождения, произведено в микрорайоне Киндзмараули, региона Кахетии, из отборного винограда Саперави. В вине прекрасно выражен сортовой аромат с тонами вишни и ежевики, с характерным тёмно-красным цветом. Бархатный и богатый вкус прекрасно сочетается с природной сладостью.

Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:





## TVISHI

Single estate white, medium sweet wine, produced from specially selected Tsolikouri grapes grown in Tvishi appellation of Lechkhumi region. Wine has aroma traditional to the blend of these variety displayed with green apple and peach flavor. Typically sour aroma is deliciously combined with velvety sweet taste.

## ТВИШИ

Белое природно полусладкое вино, контролируемое по наименованию местопроисхождения, произведено в микроне Твиши, региона Лечхуми, из отборного винограда Цоликоури. Прекрасный сортовой аромат с тонами зелёных яблок и персика. Типичная кислотность сочетается с бархатным, природно-сладким вкусом.



Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:

## KHVANCHKARA

Single estate red medium sweet wine from Racha region, Khvanchkara appellation made from specially selected Aleksandrouli and Mujuretuli grapes. Wine has perfect aroma traditional to the blend of these varieties, with notes of raspberries and bilberries. Wine has distinctive ruby color. Velvety and tender taste is nicely combined with natural sweetness.

## ХВАНЧКАРА

Красное природно полусладкое вино, контролируемое по наименованию местопроисхождения, произведено в микроне Хванчкара, региона Рача, из отборного винограда Александрюли и Муджуретули. Прекрасно выраженный сортовой аромат с тонами малины и чёрной смородины, с типичным тёмно-рубиновым цветом. Бархатный и нежный вкус прекрасно сочетается с природной сладостью.



Bottle Price:  
Цена Бутылки:

Case Price:  
Цена Ящика:



**JSC "TBILVINO"**  
**2 Sarajishvili Ave, 0153 Tbilisi, Georgia.**  
**Tel.: (995 32) 65 16 25, 65 33 82**  
**Fax: (995 32) 65 14 61.**  
**E-mail: [info@tbilvino.com.ge](mailto:info@tbilvino.com.ge)**  
**[www.tbilvino.com.ge](http://www.tbilvino.com.ge)**